
Geachte leden van de stadsdeelcommissie, 

 

Toen wij als buurtbewoners onze ideeën voor dit veelbelovende stukje openbare ruimte op 

papier zetten, keken we elkaar op een gegeven moment aan en zeiden: het lijkt wel alsof we 

de verkiezingsprogramma’s van bijna alle partijen hebben verwerkt. Vergroening van de stad, 

betere leefbaarheid, een natuurspeelplek voor kinderen, ruimte voor waterberging, 

vermindering van hittestress, burgerparticipatie. 

 

Deze thema’s hebben we besproken met de buurt, uitgewerkt op onze website en gebruikt 

als uitgangspunt voor het opstellen van de randvoorwaarden. Het enige dat we bewust niet 

hebben meegenomen was voetbal. Niet omdat we daartegen zijn, maar omdat er in de buurt 

al voldoende trapveldjes voor kinderen zijn (Noorderspeeltuin, Westerdok). En omdat de 

huidige voetbalkooi vooral voor veel overlast zorgt. 

 

Toch lijkt het bestuur nu vooral prioriteit te geven aan die voetbalkooi – een voorziening die 

in de praktijk vaak door volwassenen uit andere delen van de stad wordt gebruikt. Voor het 

groen blijft slechts een kwart van de ruimte over. 

 

De grote wens van de buurt is een groene plek die uitnodigt tot spelen, maar ook rust biedt 

en ontmoeting mogelijk maakt. Een plek waar je graag even blijft hangen, die aantrekkelijk is 

voor jong én oud, en waar passanten welkom zijn. Een ontwerp dat recht doet aan de naam 

en geschiedenis van de Haarlemmer Houttuinen, en dat iets moois toevoegt aan het 

UNESCO-erfgoed waar dit gebied aan grenst. 

 

Van die visie is helaas weinig tot niets terug te vinden in de huidige plannen. Wij hopen dat 

de commissie wil onderkennen dat de buurt – én de stad – juist veel meer gediend zijn met 

al die elementen die ook in uw eigen verkiezingsprogramma’s zo belangrijk zijn. 

Ik eindig met mijn hartenkreet: 

Lobby eruit, Burger erin! 

Dank u wel voor uw aandacht. 
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